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Адрес TRITEK S.A.S. Comercializadora 
Cra. 50 Calle 79 Sur - 3 Int. 703 
055460 La Estrella

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Emerges as an alternative for supplying all components for the manufacturing of glass containers. 

We offer consulting and design for Mould equipment, FOR WHICH WE HAVE a department comprised of a highly qualified team to
provide the solutions required 
by our customers. We have the latest design and modeling tools, that allow us to be versatile and provide excellent response time
preparing final plans and 3D models, while respecting the standards and requirements of our customers. 

High quality standards and is constantly involving new technologies in ourtheir process. 

Besides WE OFFER OUR CLIENTS TOTAL quality backup and parts modification WE HAVE the LATEST technology , CNC machines
and high quality standards to meet any needs OR AFTER SALE REQUIERIMIENT.

Company Profile of TRITEK S.A.S. Comercializadora

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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